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Landinrichtingsproject IJsevallei/paardenwater: 
-korte toelichting door Luc Vander Elst (projectleider) en Dieter Devolder (ecoloog/bioloog) rond het LIP 
(landinrichtingsplan IJsevallei);  
-Maakt deel uit van het plan programma Vlaamse rand en goedgekeurd in februari 2019;  
-Totale kost 5.7 miljoen euro investering in het gebied IJsevallei (ligt gedeeltelijk in Hoeilaart, gedeeltelijk in Overijse); 
-5.7 miljoen is het totaalplaatje, daar zitten voor 70 % subsidies in van de Vlaamse gemeenschap, in geval van 
grondverwerving is dat 50 %, er zitten gelden in van Europa, de gemeenten, de provincie (de Vlaamse gemeenschap 
legt ongeveer 3 miljoen bij); 
-Het eerste gedeelte betreft de werken aan de vijvers van het kasteel in Overijse (muren worden in een goede staat 
gebracht, vijvers worden ontslibt, aanleg wachtbekken, etc.); 
-het volgend project is het ontslibben van de potvijver in Overijse, en ervoor zorgen dat het een natuurlijke inrichting 
krijgt door het aanleggen van een vogelkijkhoek en een wandelpad; 
-Momenteel wordt het tweede uitvoeringsdossier voorbereid, waar een aantal technische ontwerpen zullen worden 
opgemaakt; 
-In dit dossier zit de IJsebroecke op Overijse en Paardenwater/Ten Trappen op Hoeilaart; 
-Eerste dossier: kruising IJse met de E411, weg van het Paardenwater naar Frans Verbeekstraat, zal worden heringericht 
daar het pad momenteel in slechte staat is, alsook de brug over de IJse zal worden aangepakt; 
-Aanleggen van twee faunapassages (met takkenrillen, stenen, …) langs tunnels die onder de E411 passeren (ter hoogte 
van Frans Verbeekstraat en ter hoogte van het Paardenwater); 
-Er worden muurschilderingen voorzien op de zijkanten van de tunnels; 
-Vraag van VLM of er tunnels voorzien worden voor kleine dieren bij de heraanleg van de Jozef Kumpsstraat? 
-Samenwerking tussen Overijse, Hoeilaart en werken aan de ring bij heraanleg Jozef Kumpsstraat om te voorkomen dat 
er daar een nieuwe barrière zou ontstaan; 
-De vraag rond de aanleg van de wildpassage zal meegenomen worden naar de mobiliteitsraad; 
-Formeel advies aan de Gemeente: Bij heraanleg Jozef Kumpsstraat (door de gemeente Overijse en Hoeilaart) 
bijkomend stuk voorzien voor faunapassage; 
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-Bezorgdheid rond aanleg van het half verharde wandel-/fietspad in het gebied daar het er heel drassig is; 
-In principe zullen de paden niet verlicht worden tenzij er vraag is vanuit de gemeente; 
-Volgende fase: gebied Frans Verbeekstraat en Molenstraat en de E411, samen met de gemeente werden nog een paar 
aanpassingen gedaan; 
-Intern zal nu een technisch ontwerp worden gemaakt in samenwerking met een stuurgroep (bestaande uit 
verschillende partners); 
-Centraal gaat het over een gebied met een aantal visvijvers en een aantal beboste percelen; 
-Momenteel is VLM eigenaar van deze percelen, op latere termijn zullen deze percelen worden overgedragen aan de 
gemeente; 
-Enkele knelpunten opgedoken rond de hydrologie: aanwezigheid van stikstof en nitraat in enkele van de vijvers; 
-Daarom zouden ze de verontreinigde vijvers willen afkoppelen van de grote vijver die dan vooral door grondwater zou 
gevoed worden; 
-De verontreiniging in de vijvers zou ofwel van landbouw komen ofwel van huishoudens (lekken van sceptische putten, 
rioleringen, etc.); 
-heel veel mogelijkheden toe naar diverse biotopen; 
-Cluster voorzien voor de stukken die beheerd dienen te worden; 
-Bosuitbreiding: Eerst was er voorzien om bos te kappen, nu willen ze naar een situatie gaan waar er meer bos 
gecreëerd wordt dan vandaag, en ook de randen zouden bebost worden die als buffer zou moeten dienen; 
-Bever is ook aanwezig in het gebied; 
-VLM probeert gronden te verwerven die bebosbaar zijn en de voorkeur voor Vlaams-Brabant gaat uit naar de Vlaamse 
rand; 
-Toegankelijkheid: voorstel om het pad op de valleiflank te zetten, en een kijkhut te voorzien, om wilde dieren zo min 
mogelijk te verstoren; 
-Het was voorzien om een verbinding te maken naar de Victor Marchandstraat, maar VLM vraagt zich af of het zinvol 
is als dit niet door gaat lopen langs de IJse? De sportsite rond Hoeilaart tot aan Sequoia zal heraangelegd worden, er is 
ook vraag geweest vanuit de mobiliteitsraad om rekening te houden met het resterende stuk van de Overijsesteenweg 
(vanaf de Victor Marchandstraat tot Ingang sportsite). Het is dus zeker de moeite om deze vraag verder te 
onderzoeken; 
-vraag van een kernlid: Is het zinvol om een extra pad aan te leggen daar er reeds een bestaand pad aanwezig is? Het 
pad dat er nu ligt is befietsbaar, het pad dat zal worden aangelegd zal niet befietsbaar worden. 
-Vraag van een kernlid: Waarom is het stuk ter hoogte van de Tenboslaan, de Molenstraat en de kleine Weemstraat, 
niet door VLM opgenomen in dit project? De gemeente geeft haar advies door aan de VLM en de VLM neemt deze 
adviezen over. Er zal een reden geweest zijn waarom de gemeente deze bezwaren niet heeft weerhouden; 
-De vijvers gaan worden ontslibt, de oevers gaan worden schoongemaakt daar deze nu vol met beton, hout en stenen 
liggen, de exoten gaan worden verwijderd, stuwen gaan vervangen worden en de aanwezige constructies van de vorige 
eigenaars gaan worden verwijderd; 
-Er zal een technisch plan worden opgemaakt; 
-vraag van de VLM om enkele graslanden reeds in beheer over te nemen;  
-Het gebied wordt al een jaar niet meer beheerd. 
-In de rand van deze bespreking werd eveneens de vraag gesteld of het echt niet mogelijk is om boscompensatie voor 
kappingen op Hoeilaarts grondgebied ook in Hoeilaart te laten gebeuren. Hierop werd geantwoord dat dit afhangt van 
én een geschikt terrein én de beslissingen van ANB (die in deze bevoegdheid hebben). 
 
 
Kennisname vuilnisbakkenplan:  
-Subsidiedossier is afgerond (duur 2 jaar); 
-Vuilnisbakken werden opgemeten, werden genummerd en inhoud werd op verschillende momenten in het jaar 
opgemeten; 
-Bepaalde richtlijnen moesten bepaald worden om het dossier af te sluiten om op lange termijn aan een 
vuilnisbakkenplan te kunnen blijven werken; 
-waar wel vuilnisbakken, waar geen, wat is af te raden?; 
-Naar het model van de stad Mechelen, hebben diepgaande studie gedaan rond hun vuilnisbakkenplan; 
-600 à 700 vuilnisbakken werden er bewust weggehaald (van de 1103 vuilnisbakken);  
-Er werd consequent gewerkt naar de plaatsing van de vuilnisbakken; 
-Interrand wil met de drie gemeentes samenwerken, zodanig dat binnen het werkingsgebied de vuilnisbakken op 
eenzelfde manier gepositioneerd zijn; 
-Er werd gekeken naar de hoge concentraties van bezoekers waar veel afval ter plekke wordt weggegooid; 
-Af te raden zijn woonwijken, landelijke wegen, bedrijventerreinen met weinig doorgaand verkeer, etc.; 
-Er wordt voorgesteld aan de gemeente om een ander type vuilnisbak aan te schaffen daar deze fel verouder zijn; 
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-Twee vuilnisbakken kunnen vervangen worden door één grotere die meer centraal gelegen is; 
-Mooimakers hebben een aantal GAS-ambtenaren ter beschikking en zijn kunnen waar nodig GAS-boetes uitschrijven; 
-Bij Interrand zijn er 3 ambtenaren met GAS-bevoegdheid; 
-Dit zal op het CBS komen voor goedkeuring zodat bij sluikstorten GAS-boetes uitgeschreven kunnen worden; 
-Er kunnen hierrond acties worden georganiseerd zoals tijdens ‘de week van de handhaving’; 
-Vanuit de gemeente is er de vraag naar hondenpoepzuilen; 
-Daar waar er echt behoefte is en waar het gegrond is kan worden nagedacht om zo’n hondenpoepzuil te plaatsen 
(Mechelen bezit er 20); 
-Het is niet de bedoeling dat het huisvuil in de vuilnisbakken terechtkomt, dit zien we vaak in woonwijken; 
-Het CBS heeft zijn goedkeuring gegeven om te werken met afstandscriteria; 
-Interessant is om bepaalde afstanden af te spreken binnen een bepaalde range (kaart vuilnisbakkenplan Interrand) 
afhankelijk van de situatie; 
-Uitzonderingen: In/uitgang school, speeltuin, moeten vuilnisbakken staan, waar hangjongeren samenkomen kunnen 
mobiele vuilnisbakken worden geplaatst; 
-Geen vuilnisbakken naast een bank zetten maar in de looprichting van een bank op 2.5 m (advies van Mooimakers); 
-Geen vuilnisbak aan elke kant van de bushalte (behalve bij heel drukke straten); 
-Bedoeling is om het plan ook publiek te maken. 
 
 
Evaluatie 30-jarige viering milieuraad: 
-Buiten dat de opkomst beperkt was, zowel door leden van de milieuraad als externe bezoekers, was het een geslaagde 
viering; 
-Alleen maar positieve commentaar met de twee sprekers die uitgenodigd waren; 
-Voordeel van de beperkte opkomst is dat er te veel drank werd besteld waardoor de hele receptie gratis is kunnen 
verlopen en dat we er nu en de komende vergaderingen nu nog van kunnen genieten; 
-De viering kan, gezien alle moeilijkheden die er geweest, als een succes beschouwd worden. 
 
 
Klimaatactieplan: 
-Het klimaatactieplan werd intussen uitgeschreven en naar alle leden van de kern verstuurd; 
-Opmerkingen mogen nog worden doorgestuurd voor eventuele aanpassingen; 
-Vraag om nog de aanpassingen op actieniveau toe te voegen die werden doorgestuurd van de werkgroep klimaat en 
energie; 
-Wordt LEKP 2.0 van de Vlaamse regering geïntegreerd in het plan; 
-Klimaatactieplan is momentopname, tot waar blijven we aanpassen; 
-Geen specifieke inhoudelijke opmerkingen, buiten de punten van de werkgroep klimaat en energie; 
-Algemene bezorgdheid en vraag: op welke manier gaat het plan worden uitgerold eenmaal het papieren plan af is? 
-Twee werven waar momenteel de focus op ligt binnen de gemeente: ontharden en vergroenen; 
-Restpercelen van infrabel zouden in aanmerking kunnen komen voor vergroening (aanplant door buumplanters); 
-Het is absoluut noodzakelijk dat de gemeente het voorbeeld geeft en een aantal projecten trekt; 
-Heel veel zal ook door de burger zelf moeten gebeuren; 
-Op welke manier gaat de gemeente proberen om de burger te overtuigen om een aantal dingen te gaan doen; 
-Opvolging van kapvergunningen (dit werd in het verleden nooit gedaan) en vraag om bewijs van compensatie; 
-We zouden eventueel naar de toekomst toe willen werken met waarborgen, naar het voorbeeld van Overijse; 
-Dit wordt momenteel intern verder bekeken met de financiële dienst; 
-De gemeente moet hier twee stappen ondernemen: dit inschrijven in het vergunningenreglement en iemand 
aanstellen om deze waarborgen te innen en op te volgen;   
-Boomcharter: mensen kunnen via een boomteller ingeven als ze een boom hebben geplant. Zo kan op jaarbasis 
gekeken worden hoeveel bomen er werden aangeplant;  
-De kern van de milieuraad hoopt ook de eindversie van het klimaatactieplan te kunnen zien; 
-In het LEKP 2.0 geeft men met de klimaattafels een handvat waarop zou moeten worden ingezet: denk aan 
verwarming, vervoer, hernieuwbare energie. 
 
 
Duurzame doendersdag: 
-Gaat dit jaar door op 8 oktober 2022; 
-De milieuraad zal hier aanwezig zijn met een kleine infostand; 
-Vrijwilligers die aanwezig willen zijn kunnen hun naam doorgeven aan Chris of Catherine; 
-Er zijn al een aantal verenigingen die aanwezig zullen: Druifkracht, tuinrangers, zwerfvuilactie, Interrand; 
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-Traditioneel is er ook een wandeling; 
-Voorstel is om een wandeling te doen naar het gebied beneden aan de Tenboslaan, om zo de nieuwe realisatie te 
bezoeken; 
-Deze wandeling is qua afstand relatief beperkt; 
-Liliane stelt voor samen met haar echtgenoot Christian de wandeling te doen; 
-Publiciteit via Uit in Hoeilaart, website, facebookpagina; 
-Vragen aan communicatiedienst om contact op te nemen met Michel Van Mullem – Pitnieuws. 
 
 
Nieuwe beek tussen Molenstraat en IJse: 
-In het gebied werd een nieuwe waterloop gecreëerd; 
-Door de ontdubbeling van de riolering beneden aan de Tenboslaan en de Molenstraat werd er geoordeeld om dit open 
te leggen in het natuurgebied; 
-Soort van buffergracht waar ook een sluis tussen zit ter hoogte van de IJse om eventueel tegen te houden bij te grote 
stroming; 
-Aanleg door Aquafin; 
-Er werd ook een dienstweg aangelegd; 
-De beek werd ook gemeanderd; 
-Vraag van Stefaan om deze beek een naam te geven; 
-Beek wordt voornamelijk gevoed door de bron Kellenborre en door een beek die er vroeger lag in de Terjansdelle. Op 
een kaart van 1877 staat deze beek vermeld als de S’heerjansdaalbeek; 
-Er kan worden geopteerd voor de Terjansdellebeek; 
-Voorstel van Stefaan om een advies te geven aan het schepencollege om de nieuwe beek de naam de Kellenborrebeek 
te geven; 
-Op de website Geopunt Vlaanderen staat de beek al getekend; 

-De kern van de Milieuraad is het eens om de beek Kellenborrebeek te benoemen en zal dit formeel adviseren aan het 
College. 

 
 
Korte bespreking Open forum van 18 oktober: 
-Normaalgezien was er een open forum voorzien waar een spreker wordt uitgenodigd; 
-Deze inspanning hebben we reeds gedaan tijdens de 30-jarige viering; 
-Vanuit het personeel van de gemeente is de vraag gekomen of het noodzakelijk is om nog zo’n grote inspanning te 
doen; 
-In principe wordt er ook een open forum voorzien in het begin van het jaar (februari-maart); 
-Voorstel is om open forum van 18 oktober 2022 niet te laten doorgaan, maar om eventueel op die dag een 
kernvergadering van de milieuraad te houden want eerstvolgende kernvergadering is pas op 8 december 2022; 
-Er zijn bepaalde punten waar we tijd voor moeten nemen om over te praten; 
-Er moet tijd worden genomen om adviezen te kunnen geven op de vragen van Luc en Dieter betreffende het 
Landinrichtingsproject; 
-Er moeten adviezen worden gegeven op de vraag van Stefaan rond de problematiek van de vuilnisbakken rond het 
station van Groenendaal; 
-Op diezelfde vergadering kan besproken worden hoe we de open fora in de toekomst gaan organiseren; 
-Het is niet evident op telkens een spreker te vinden in de thema’s die we nodig hebben; 
-Bedoeling is om een relatief korte vergadering te houden waar vragen beantwoord worden die zich anders zouden 
opstapelen met het risico dat we in december weer een overvolle agenda zullen hebben en met het risico dat de 
adviezen misschien te laat gaan komen; 

- De raad beslist om op 18/10/2022 een kernvergadering te houden en geen open forum. 

 
 

Varia: 
 
Zuurstofpomp vijver park: 
-Er werd extra budget gevraagd en dit is inmiddels goedgekeurd;  
-Offertes werden reeds verstuurd; 
-Door de weinige circulatie die in de vijver aanwezig is er niet voldoende zuurstof; 
-De aanwezigheid van genoeg zuurstof is niet enkel belangrijk voor het visbestand, maar ook voor de planten alsook de 
micro-organismen aanwezig in de vijver; 
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-IJse heeft momenteel een heel laag debiet, waardoor de doorstroming in de vijver te klein is; 
-De nood is met de tijd alleen acuter geworden; 
-Vraag van kernlid of de fontein die functie niet levert? Dit is effectief zo, maar in beperkte mate; 
-Er is de vraag van buurtbewoners om de fontein ’s nachts stil te leggen omwille van het lawaai; 
-Vraag van kernlid of er nog steeds mensen zijn die brood voederen aan de watervogels? Dit probleem is nog steeds 
aanwezig, maar in mindere mater. Er zullen extra borden worden voorzien. Misschien dat borden met logo’s voor 
anderstaligen duidelijker is dan een tekst; 
-Vraag van kernlid: Wat met over populatie Canadese ganzen? Canada ganzen zijn exoten. Vangen en verdelgen heeft 
geen zin, daar na een half seizoen andere ganzen deze plekken innemen. Momenteel worden de eieren geschud om 
voortplanting te voorkomen. 
-Vraag van kernlid: Wanneer wordt de vijver geruimd? Dit dient zeker eens te gebeuren, alleen is de vraag of dit – 
zolang de hoger gelegen vijvers (o.a. de Koningsvijvers die nog steeds vervuild worden door het rioleringswater uit de 
Gunsdelle) niet zijn geruimd – echt zinvol is en dit niet beter wordt gezien in dat ruimer kader. 
 
 
Afvalproblematiek in Hoeilaart: 
-Vandaag het gebruik van drie zakken en afvalcontainer; 
-Momenteel in onderzoek, het Diftarsysteem; 
-Diftar komt neer op betalen per kilogram afval; 
-Het is nog niet duidelijk wanneer het zal worden ingevoerd; 
-In de documenten die beschikbaar waren tijdens het openbaar onderzoek staat dat in het projectgebied C er gewerkt 
gaat worden met collectieve ondergrondse containers met batch-systeem; 
-Discussie of containers op privaat al dan niet openbaar domein moeten komen; 
-Batch-systeem zou ook toegankelijk zijn voor anderen (huren/kopen); 
-Dit systeem van collectieve containers met badges werd op aanraden en voorschrijven van Interrand in het dossier van 
de promotor opgenomen (zie PV opgevraagd bij GECORO); 
-Vreemd dat er initiatief werd genomen om afval op een andere manier te bekijken zonder dat dit bij de milieuraad 
terecht is gekomen en zonder dat er enig zicht is op de prijs die zal worden aangerekend; 
-Dit zou kunnen resulteren in verschillende tarieven tussen traditionele vuilniszak, ondergrondse containers en op 
termijn ook toegang tot diftarsysteem; 
-Al gaat het om relatief kleine bedragen, dit zou voor frustratie binnen de bevolking kunnen leiden; 
-Vraag is op welke manier dit zal worden ingevoerd? 
-De nota van de voorzitter werd aan Interrand overgemaakt maar daar is nog geen antwoord op gekomen. 
 
 
Kennisgeving antwoordbrief CBS naar MINA-raad over de vier werven: 
-In tegenstelling tot vroeger is het antwoord in een redelijke termijn toegekomen; 
-Er is moeite genomen om te proberen een antwoord te formuleren; 
-Vroeger werd een antwoord in drie lijnen geformuleerd. 
 
 
Geluidsoverlast druivenfestival: 
-Kernlid heeft 23 dagen op een jaar problemen met geluidsoverlast, waaronder het druivenfestival; 
-Dit punt zal bij een volgende vergadering worden meegenomen; 
-Druivenfestival: nachtvergunning om muziek te maken tot 3 am; 
-Decibelmeters zijn aanwezig; 
-Vraag is of decibelmeters correct gebruikt worden en het toezicht hierop correct wordt uitgevoerd?; 
-Hoeilaart is gelegen in een kom. Geluid gaat naar boven, op bepaalde plaatsen wordt dit geluid in de atmosfeer 
versterkt. 
 
 
Welke maatregelen gaat Hoeilaart nemen om energie te besparen: 
-De thermostaat gaat overal naar beneden; 
-Er gaat zo veel mogelijk worden ingezet op verledden; 
-Lichten doven in lokalen die niet gebruikt worden, ramen sluiten op plaatsen waar de verwarming aanstaat; 
-Invoeren van sensoren om te voorkomen dat lichten nutteloos blijven branden; 
-Wat met lichtreclames, spots op voetbalvelden, licht kantine voetbal dat veelal ’s nachts blijft branden? 
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Volgende vergadering van de Kern zal doorgaan op dinsdag 18 oktober 2022 om 19.30 uur in zaal heerlijkheid 
(kasteelhoeve). 
Volgende punten worden alvast-weerhouden voor de agenda : 
-Ja dan nee een bijkomende wildoversteek aan de Jozef Kumpsstraat 
-Ja dan nee continuering van groene verbinding over de V. Marchandstraat langs de IJse. 
-Ja dan nee overname beheer van graslanden van VLM. 
-Groenendaal – stationsomgeving: vuilbakken. 
-Geluidshinder. 
-… 
 
In opdracht 
 
 
De secretaris: De voorzitter: 
 
 
 
Catherine Khalil Chris Vanderlinden 


